
 

  
Utses att justera Inger Samré 
  Paragrafer §§ 43-51  
  
Underskrift sekreterare …………………………………………  
 Ellinor Olsson-Andersson 
  
Underskrift ordförande …………………………………………  
 Stefan Skoglund 
  
Underskrift justerande …………………………………………  
 Inger Samré 
 

BEVIS och ANSLAG om justeringens tillkännagivande 

Sammanträde Kommunala rådet för äldre 2022-12-06 
Förvaras hos Kommunledningskontoret 
Anmäls till Kommunfullmäktige  
  
  
Underskrift ………………………………………… 
 Ellinor Olsson-Andersson 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06  
 

 
Sammanträde Kommunala rådet för äldre  
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve och distans via Teams, kl. 09:00-12:00 med 

ajournering 09:50-10:20 
  
Ledamöter Stefan Skoglund (S), Ordförande 

Mikael Staxäng (M), deltar på distans §46 

Camilla Johansson (C) 

Kent Andreasson (UP) 

Ann-Charlott Gustafsson (UP) 

Håkan Magnusson, Pensionärernas riksorganisation Skogslyckan 

Jan Lund, Pensionärernas riksorganisation Skredsvik 

Inger Samré, Svenska Kommunal Pensionärernas Förbund 

Willy Magnusson, Sveriges Pensionärsförbund Hafsten 

Ove Claesson, Sveriges Pensionärsförbund Viken 

Barbro Remmert, Svenska Kommunal Pensionärernas Förbund avd. 33 

deltar på distans 

Irene Börjesson, Pensionärernas riksorganisation Forshälla 
  
  
Övriga Paula Nyman, enhetschef samhällsbyggnadsförvaltningen, deltar på 

distans § 51 

Kajsa Jansson, administratör kommunledningskontoret 

Ellinor Olsson-Andersson, administratör kommunledningskontoret 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 43  

Upprop samt val av justerare 

Sammanfattning 

Ordförande hälsar välkommen och upprop förrättas. 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar 

att utse Inger Samré till justerare. 

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 44  

Föregående mötesprotokoll 

Sammanfattning 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 45  

Representanter från föreningarna 

Sammanfattning 

Ordförande Stefan Skoglund (S) informerar om att föreningarna ska välja nya 

representanter till kommunala rådet för äldre då mandatperioden är slut. Föreningarnas 

mandatperiod kan skilja sig mot kommunens. Föreningarna ska därför, så snart de valt 

representanter, lämna in ett protokollsutdrag eller likvärdig skrivelse på vem som ska 

representera föreningen till sekreteraren.  

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

att notera informationen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 46  

Information från socialtjänsten 

Sammanfattning 

Ordförande Stefan Skoglund (S) informerar. 

 

Rapport om medborgardialogen ”framtida äldreboenden Ljungskile” 

Det har varit medborgardialog om det nya äldreboendet i Ljungskile. 

Samhällsbyggnadsnämnden utreder nu lokaliseringen och i juni 2023 ska det tas beslut i 

socialnämnden. 

 

Inspektionen för vård och omsorg, IVO 

Inspektionen för vård och omsorg besöker Uddevalla kommun under vecka 50. De 

kommer träffa patienter, vårdpersonal, medicinskt ansvarig sjuksköterska samt 

kommunledningen. Man får en återkoppling kommunvis utifrån en nationell tillsyn om 

vilka förbättringsområden som finns. Enligt Ann-Charlott Gustafsson (UP) finns det 

ingen kommun som blivit godkänd. 

 

Sommaren 2023 

Rekrytering av personal till sommaren 2023 startar i december 2022. Man behöver 

rekrytera cirka 350 vikarier och man bedömer att det blir lite svårare år för år att 

rekrytera.  

Camilla Johansson (C) informerar att det är svårt att få ungdomar att välja vård och 

omsorgsprogrammet på gymnasiet och man ser att lönen och oregelbundna arbetstider 

är en bidragande del, samt att man inte ser att man har någon karriärmöjlighet. 

 

Arvoderat uppdrag för social samvaro/promenad 

Förslaget är att personer i åldern 65–75 ska kunna ha arvoderat uppdrag för social 

samvaro. Förslaget inväntar utredning där man bland annat ska se över arvode och 

ansvarsfördelningar. 

 

Håkan Magnusson från Pensionärernas riksorganisation skogslyckan framför att man 

borde vara mer flexibel gällande ålder för personer med arvoderat uppdrag med tanke 

på att pensionsåldern ökar. Brukaren som får en person med arvoderat uppdrag bör få 

avgöra om denne är lämplig eller ej. Stefan Skoglund (S) tar med sig synpunkten till 

socialchef Roger Granat.   

  

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

att notera informationen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 47  

Information från strateg om flexlinjehållplatser 

Sammanfattning 

Ordförande Stefan Skoglund (S) går igenom det svar som Sven Andersson, strateg på 

kommunledningskontoret, skrivit till kommunala rådet för äldre.  

Angående frågan om hur man informerar om flexlinjens nya mötesplatser hänvisas det 

till Västtrafiks hemsida. Västtrafik publicerar där information om nya mötesplatser. Det 

trycks inte någon informationsfolder längre men man kan få den utskriven hos 

kommunens kontaktcenter. Det pågår ett arbete med att man på kommunens hemsida 

via en länk ska komma till en uppdaterad karta på Västtrafiks hemsida. 

 

Kommunala rådet för äldre för diskussion om flexlinjens marknadsföring och 

framhåller att det är många pensionärer som inte känner till flexlinjen. 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

att notera informationen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 48 Dnr KS 2022/00027 

Ärendebalanslista för kommunala rådet för äldre 2022 

Sammanfattning 

1. Motion om enkelt avhjälpta hinder.  

Svar 2022-12-06: Se § 50. 

  

2. Pensionärer en resurs för en hållbar skola. 

Svar 2022-12-06: punkten står kvar.  

 

3. Uddevalla kommun bör undersöka möjligheterna till lokal produktion av     

råvaror för bättre hälsa inom särskilt boende och skola. 

Svar 2022-12-06: punkten står kvar. 

 

4. Önskemål om att förlänga parkeringstid för de parkeringsplatser som           

Uddevalla kommun har vid Skogslyckans vårdcentral. Önskemålet har inkommit 

under sammanträdet 2022-09-01 skickats med Mikael Staxäng (M), ordförande i 

samhällsbyggnadsnämnden. 

Svar 2022-12-06: Paula Nyman, avdelningschef på 

samhällsbyggnadsförvaltningen, svarar på frågan. Då parkeringen som avses 

inte är en kommunal parkering kan inte Uddevalla kommun förlänga 

parkeringstiden. Paula Nyman tar med sig frågan till den aktör som är ansvarig 

för parkeringsplatsen som avses. Frågan står kvar.  

 

5. Hur informerar Västtrafik/Uddevalla kommun ut att det har tillkommit nya 

hållplatser på Flexlinjen?  

Svar 2022-12-06: Västtrafik publicerar information på sin hemsida om nya 

hållplatser på Flexlinjen. Se § 47 för mer information.  

 

6. Rapport från hur Medborgardialogen "framtida äldreboenden Ljungskile" blev 

önskas. 

Svar 2022-12-06: Det har varit två tillfällen med medborgardialog om det nya 

äldreboendet i Ljungskile. Samhällsbyggnadsnämnden utreder nu lokaliseringen 

och i juni 2023 ska det tas beslut i nämnden. Se § 46. 

 

7. Ny punkt: Önskar få information om parkeringsskyltar samt olika 

parkeringszoner i centrum.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-11-11 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 48  

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

att efter revidering lägga ärendebalanslistan till handlingarna. 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

      

 

§ 49 Dnr KS 2022/00617 

Bestämmande av sammanträdesdagar för kommunala rådet för 
äldre och kommunala rådet för personer med 
funktionsnedsättning 2023 

Sammanfattning 

Kommunledningskontoret har tagit ett förslag på sammanträdesdagar för kommunala 

rådet för äldre (KRÄ) och kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 

(KRF) 2023. Förslaget har tagits fram med hänsyn till övriga kommunala möten.  

Kommunala råden föreslås sammanträda: 

Datum: Tid: Sammanträde: 

2023-02-10 09:00-12:00 KRÄ 

13:00-16:00 KRF 

2023-04-21 09:00-12:00 Gemensamt råd 

2023-05-29 09:00-12:00 KRÄ 

13:00-16:00 KRF 

2023-08-28 09:00-12:00 KRÄ 

13:00-16:00 KRF 

2023-10-02 09:00-12:00 Gemensamt råd 

2023-11-27 09:00-12:00 KRÄ 

13:00-16:00 KRF 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-11-11 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar 

att fastställa ovanstående sammanträdesdagar för 2023.  



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 50 Dnr KS 2019/00910 

Motion från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt 
om enkelt avhjälpta hinder 

Sammanfattning 

Stefan Skoglund (S) har inkommit med motion om att samhällsbyggnadsnämnden ska 

samverka med rådet för personer med funktionsnedsättning vad gäller nämndens budget 

för ”enkelt avhjälpa hinder”. Enligt motionen bör samverkan ske tidigt i processen och 

råden ska ges möjlighet att delta i dialog om prioriteringar av insatser, alternativt få 

besluta om en del av budgeten. 

Motionen har remitterats till samhällsbyggnadsnämnden samt det kommunala rådet för 

äldre och det kommunala rådet för personer med funktionsnedsättningar. Ärendet har 

behandlats av råden under 2020 och då ställt sig bakom skrivelser från funktionsrätt 

Sverige samt pensionärsföreningarna i Uddevalla som tillstyrkt motionen. 

Samhällsbyggnadsnämnden behandlade ärendet 2022-11-17. I nämndens 

beslutsunderlag framgår att samhällsbyggnadsförvaltningen ser möjlighet att utveckla 

samarbetet med råden t.ex. genom dialog inför genomförande av investeringsprojekt, 

underhållsarbeten och framtagande av planer. Nämnden föreslår att motionen ska 

bifallas. 

Ordförande Stefan Skoglund (S) frågar om kommunala rådet för äldre ska följa förslaget 

i handlingarna och finner rådet göra det.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-11-21. 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2022-11-17 § 401. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-10-12. 

Motion från Stefan Skoglund (S) 2019-12-18. 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre föreslår kommunfullmäktige besluta 

att bifalla motionen.  

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 51  

Nämndernas representant informerar 

Sammanfattning 

Socialnämnden  

Ordförande Stefan Skoglund (S) informerar att socialnämnden ska ta beslut om 

internbudget för 2023 i december. Heltidsresan fortsätter enligt plan. I dagsläget är det 

cirka 74% som arbetar heltid inom vården.  

Ann-Charlott Gustafsson (UP) informerar att det är ett hårt tryck på platser till särskilt 

boende. I dagsläget står 77 i kö.   

Samhällsbyggnadsnämnden 

Paula Nyman, avdelningschef på samhällsbyggnadsförvaltningen, svarar på frågan från 

ärendebalanslistan angående förlängning av parkeringstid för parkeringsplatserna på 

Sunnanvindsvägen på Skogslyckan. Då parkeringen som avses är inte en kommunal 

parkering kan inte Uddevalla kommun förlänga parkeringstiden. Paula Nyman tar därför 

med sig frågan till den aktör som är ansvarig för parkeringsplatsen som avses.  

 

Jan Lund, från PRO Skredsvik, ställer fråga angående skyltar vid parkeringar i 

Uddevalla centrum. Skyltarna upplevs otydliga och kommunala rådet för äldre önskar 

information om detta nästa år samt olika parkeringszoner.   

 

Ove Claesson från Sveriges Pensionärsförbund Viken, ställer en fråga angående 

serviceavgift, som uppstår, vid parkering med vissa app-tjänster. Det har framkommit 

att till exempel appen. Easypark tar ut en serviceavgift om cirka 5 kronor när man 

använder deras app vid parkering på Uddevalla kommuns parkering. Paula Nyman 

informerar om att Uddevalla kommun har avtal med tre företag och det är endast 

Easypark som valt att lägga på en serviceavgift. Serviceavgiften är inget som Uddevalla 

kommun hade förväntat sig och för i dagsläget samtal med Easypark. 

Frågan om parkeringsföretag, som Uddevalla kommun anlitar, får provision för antal 

parkeringsanmärkningar de gör uppstår. Paula Nyman svarar att det inte förekommer. 

Barn och utbildningsnämnden 

Camilla Johansson (C) informerar i sin roll som ordförande i arbetsmarknads- och 

integrationsutskottet att Uddevalla kommun har lyckats sänka sina försörjningsstöd. I 

sin roll som ordförande i hälsopolitiska rådet så informerar hon kort om seniormässan 

och förhoppningen är att kunna ha den en gång om året då man sett att behovet är stort.   

Kultur och fritidsnämnden 

Jan Lund från Pensionärernas riksorganisation Skredsvik, ställer fråga om 

väntjänstbidraget som kultur och fritidsnämnden tagit beslut om att ta bort i samband 

med beslut om föreningsstöd. Han meddelar även att han skickat in ett överklagande till 

kultur och fritidsnämnden. Kent Andreasson (UP) svarar att ingen förening ska få lägre 

bidrag än den tidigare haft och tar med sig frågan angående överklagande.  



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-12-06 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 51 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

att notera informationen. 

 

 


